

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

Assignment ID: PATI709827

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
MGI DIGITAL TECHNOLOGY	12/20/2023
RECEIVING PARTY DATA	
Company Name:	IDYLLIC TECHNOLOGY
Street Address:	26 rue Barthelemy de Laffemas
City:	Valence
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	26000
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Patent Number:	11645490
Patent Number:	11842246
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	4352521361
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	4352521360
Email:	Bgonzalez@mabr.com
Correspondent Name:	Eric L. MASCHOFF
Address Line 1:	1389 Center Drive
Address Line 2:	Suite 300
Address Line 4:	Park City, UTAH 84098
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	M1153.10042/50US01
NAME OF SUBMITTER:	BRIAN SOLIS-GONZALEZ
SIGNATURE:	BRIAN SOLIS-GONZALEZ
DATE SIGNED:	12/20/2024
Total Attachments: 6	
source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page1.tiff	
source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page2.tiff	
source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page3.tiff	
source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page4.tiff	

source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page5.tiff

source=2024.12.20 Executed - Assignment of MGI-IDYLLIC - M1153.10042US01 - 10050US01#page6.tiff

ASSIGNMENT OF PATENT RIGHTS

We **IDYLLIC TECHNOLOGY** a corporation of France with an address at 26 rue Barthelemy de Laffemas, 26000 Valence, and **MGI DIGITAL TECHNOLOGY** a corporation of France with an address at 4 Rue de la Meridienne, 94260 Fresnes, France are the joint applicants on the patents and applications listed on the table annexed herewith (the "Patent Assets").

For good and valuable consideration amounting to ten euros (10 €), the receipt and sufficiency of which is hereby acknowledged, **MGI DIGITAL TECHNOLOGY** (hereinafter referred to as the ASSIGNOR), hereby sells, assigns, transfers and conveys unto :

IDYLLIC TECHNOLOGY a corporation of France with an address at 26 rue Barthelemy de Laffemas, 26000 Valence, France (hereinafter referred to as ASSIGNEE), its successors, assigns and legal representatives, all rights, title, and interests that exist today and may exist in the future in and to any and all of the following items below (the "Rights"):

1. the patent applications and patents listed in the table annexed herewith (the "Patent Assets");
2. all reissues, reexaminations, extensions, or registrations of the Patent Assets;
3. all patent applications and counterparts relating to any or all of the Patent Assets, including, without limitation, certificates of invention, utility models, industrial design protection, design patent protection, and other governmental grants or issuances, and including the right to file non-US applications directly in the name of Assignee, its successors and assigns;
4. all rights to claim priority rights deriving from the Patent Assets;
5. all causes of action and remedies related to any or all of the Patent Assets (including, without limitation, the right to sue for past, present, or future infringement, misappropriation or violation of rights related to any of the foregoing and the right to collect royalties and other payments under or on account of any of the foregoing); and
6. any and all other rights and interests arising out of, in connection with, or in relation to the Patent Assets.

Assignor will not sign any document or do any act conflicting with this Assignment, and without further compensation, will sign all documents and do such additional acts as Assignee, its successors, legal representative, and assigns deem necessary or desirable to perfect enjoyment of the Rights, conduct proceedings regarding the Rights (including any litigation or interference proceedings), or perfect or defend title to the Rights. Assignor requests the respective patent office or governmental agency in each jurisdiction to issue any and all patents, certificates of invention, utility

models, or other governmental grants or issuances that may be granted upon any of the Rights in the name of the Assignee, as the assignee to the entire interest therein.

Assignor hereby authorizes and requests Assignee's authorized representative to include the correct patent application related information in the table above when known.

The terms and conditions of this Assignment will inure to the benefit of Assignee, its successors, legal representatives, and assigns and will be binding upon Assignor, its successors, legal representatives and assigns.

Assignor:

MGI DIGITAL TECHNOLOGY

Signature: _____

Print Name: _____

Title: _____

Date: _____

MGI SA au capital de 5 503 660 € Parc Médicis 4, rue de la Méridienne - 94260 Fresnes Tél : 01 45 21 06 60 - Fax : 01 45 21 14 90 SIRET 324 357 151 00079 - APE 2899A

ACCEPTANCE BY ASSIGNEE

In connection with an assignment in any jurisdiction in which an acceptance by ASSIGNEE is required, I hereby accept this assignment on behalf of **IDYLLIC TECHNOLOGY**. I declare under penalty of perjury under the laws of any jurisdiction before which this document may be presented, that I have signed this document on behalf of **IDYLLIC TECHNOLOGY** with the full authority of its board of directions, and that all the foregoing is true and correct.

Signature: _____

Print Name: _____

Title: _____

Date: _____

ANNEX "Patent Assets"

Our Ref	Country	Status	Application No.	Filing Date	Patent No.	Issue Date
07449	CH	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	EP	Published	19707835.5	06-Mar-2019		
07449	ES	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	GB	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	HK	Granted	19131473.1	25-Oct-2019	HK40007929	25-Aug-2023
07449	PL	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	UP	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	US	Granted	16/971,093	06-Mar-2019	11645490	09-May-2023
07718	EP	Published	19305301.4	13-Mar-2019		
07718	EP	Published	20708130.8	11-Mar-2020		
07718	US	Granted	17/310,828	11-Mar-2020	11,842,246 B2	12-Dec-2023

CESSION DE DROITS DE BREVET

Nous, **IDYLLIC TECHNOLOGY**, société de droit français dont l'adresse est 26 rue Barthelemy de Laffemas, 26000 Valence, France, et **MGI DIGITAL TECHNOLOGY**, société de droit français dont l'adresse est 4 Rue de la Méridienne, 94260 Fresnes, France, sommes les demandeurs conjoints des brevets et demandes de brevets énumérés dans le tableau annexé au présent document (les "actifs en matière de brevets").

En contrepartie d'un montant de dix euros (10 €), dont la réception et le caractère suffisant sont reconnus par les présentes, **MGI DIGITAL TECHNOLOGY** (ci-après dénommé le Cédant), vend, cède, transfère et transmet par les présentes à :

IDYLLIC TECHNOLOGY, société de droit français dont l'adresse est 26 rue Barthelemy de Laffemas, 26000 Valence, France (ci-après dénommée le Cessionnaire), ses successeurs, ayants droit et représentants légaux, tous les droits, titres et intérêts existant aujourd'hui et pouvant exister à l'avenir sur l'un ou l'autre des éléments suivants (les "Droits") :

1. les demandes de brevet et les brevets énumérés dans le tableau joint en annexe (les "actifs en matière de brevets") :
2. toutes les rééditions, tous les réexamens, toutes les extensions ou tous les enregistrements des actifs en matière de brevets;
3. toutes les demandes de brevet et leurs équivalents concernant tout ou partie des actifs en matière de brevets, y compris, sans s'y limiter, les certificats d'invention, les modèles d'utilité, la protection des dessins et modèles industriels, la protection des brevets de dessins et modèles, et d'autres subventions ou délivrances gouvernementales, y compris le droit de déposer des demandes non américaines directement au nom du cessionnaire, de ses successeurs et de ses ayants droit ;
4. tous les droits de revendiquer des droits de priorité découlant des actifs en matière de brevets;
5. toutes les causes d'action et tous les recours liés à tout ou partie des actifs en matière de brevets (y compris, sans s'y limiter, le droit d'intenter une action en justice pour une violation passée, présente ou future, une appropriation illicite ou une violation des droits liés à tout ce qui précède et le droit de percevoir des redevances et d'autres paiements en vertu ou au titre de tout ce qui précède) ; et
6. tous les autres droits et intérêts découlant des actifs en matière de brevets, en rapport avec eux ou en relation avec eux.

Le Cédant ne signera aucun document et n'accomplira aucun acte contraire à la présente cession et, sans autre compensation, il signera tous les documents et accomplira tous les actes supplémentaires que le Cessionnaire, ses successeurs, représentants légaux et ayants droit jugeront nécessaires ou souhaitables pour

assurer la jouissance des droits, mener les procédures relatives aux droits (y compris tout litige ou procédure d'interférence), ou assurer ou défendre le titre de propriété des droits. Le Cédant demande à l'office des brevets ou à l'agence gouvernementale de chaque juridiction de délivrer tous les brevets, certificats d'invention, modèles d'utilité ou autres subventions ou délivrances gouvernementales qui peuvent être accordés sur l'un des droits au nom du Cessionnaire, en tant que Cessionnaire de l'intégralité des intérêts y afférents.

Le Cédant autorise et demande au représentant autorisé du Cessionnaire d'inclure les informations correctes relatives à la demande de brevet dans le tableau ci-dessus lorsqu'elles sont connues.

Les termes et conditions de la présente cession bénéficieront au Cessionnaire, à ses successeurs, représentants légaux et ayants droit et lieront le Cédant, ses successeurs, représentants légaux et ayants droit.

Cédant:

MGI DIGITAL TECHNOLOGY

Signature: _____

Nom: _____

Titre: _____

Date: _____



ACCEPTATION PAR LE CESSIONNAIRE

Dans le cadre d'une cession dans une juridiction où une acceptation par le Cessionnaire est requise, j'accepte par la présente cette cession au nom d'**IDYLLIC TECHNOLOGY**. Je déclare, sous peine de parjure en vertu des lois de toute juridiction devant laquelle ce document peut être présenté, que j'ai signé ce document au nom d'**IDYLLIC TECHNOLOGY** avec la pleine autorité de son conseil d'administration, et que tout ce qui précède est vrai et correct.

Signature: _____

Nom: _____

Titre: _____

Date: _____

ANNEXE "Actifs en matière de brevets"

Our Ref	Country	Status	Application No.	Filing Date	Patent No.	Issue Date
07449	CH	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	EP	Published	19707835.5	06-Mar-2019		
07449	ES	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	GB	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	HK	Granted	19131473.1	25-Oct-2019	HK40007929	25-Aug-2023
07449	PL	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	UP	Granted	18305249.7	08-Mar-2018	3537855	07-Jun-2023
07449	US	Granted	16/971,093	06-Mar-2019	11645490	09-May-2023
07718	EP	Published	19305301.4	13-Mar-2019		
07718	EP	Published	20708130.8	11-Mar-2020		
07718	US	Granted	17/310,828	11-Mar-2020	11,842,246 B2	12-Dec-2023